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YETEM 
T A R T A L O M 

„Együtt akarunk egyet" 
Beszélgetés Botlik Anikó 
JATE EHÖK-elnökkel 

a II-III. oldalon 
##* 

„Tanulásra vagyunk ítélve" 
Dr. Benyik György 

főtanácsadó nyilatkozata 
a IV. oldalon 

#** 

Ösztöndíj, hallgatók, Szeged 
Interjút ad Jancsák Csaba 

SzFSz HÖK elnök 
az V. oldalon 

*## 

Szükséges egy korrekt HÖK 
Megalakult a Gazdaság-

tudományi Kar, 
az alakulási folyamatról 

olvashattok a VI. oldalon 
*## 

Gyöngyre lelve 
Juhász András ismertetője 

az egyetemi és főiskolai 
református lelkészségről 

a VII. oldalon 
*## 

„Én tornász vagyok" Interjú 
Bélteki Pállal, a JATE 
Testnevelési Tanszék 

oktatójával a VIII. oldalon 

Kedves Olvasó! 
Az Országgyűlés 1999. január 1-jei 
ülésén nagy többséggel elfogadta a 
magyar felsőoktatási intézményhá-
lózat átalakítását célzó 1999. évi 
LXXX. tv. módosítását. Ennek 
eredményeképpen 2000. január el-
sejével megvalósul a már oly' régóta 
emlegetett integráció, az állami 
egyetemek száma 25-ről 17-re, a fő-
iskolák száma 30-ról 13-ra csökkent, 
és ami minket, szegedi diákokat a 
l e g j o b b a n é r d e k e l , m e g k e z d i 
működését a Szegedi Tudomány-
egyetem (rövidítve SZETE), a dél-
alföldi régió szellemi központja, 
a mintegy 15 ezer nappali tagozatos 
hallgatójával az ország egyik legna-
gyobb egyeteme. Az egyetem 10 kar-
ral fog működni, és a felsőfokú 
képzés lehető legszélesebb skáláját 
kínálja az egységes kreditrendszer 
keretén belül. Ahogyan Bartha 
László szegedi polgármester előző 
számunkban megfogalmazta, a 
SZETE egy „többfunkciós, átjárha-
tó tudásszolgáltató központ lesz." 

És mi, kedves Olvasó, minden-
nek megbecsült hallgatói. 

A lap pedig, amit kezedben tar-
tasz, és amit találóbb kifejezés híján 

egyszerűen EGYETEM-nek nevez-
tünk el, szándékaink szerint az in-
tegrálódott hallgatóság információs 
háttérmagazinja kíván lenni. Fő cél-
kitűzésünk, hogy csokorba gyűjtsük 
és mindenki számára elérhetővé te-
gyük a leendő 10 kar Hallgatói Ön-
kormányzatai és az Egyetemi HÖK 
legfontosabb híreit, információit, ta-
lán megkönnyítve ezzel az eligazo-
dást az egyetemi élet űrlapokkal, 
kérvényekkel és leadási határidők-
kel szegélyezett útvesztői közepet-
te. Ezentúl törekedni fogunk a hall-
gatói közélet értő és átlátható meg-
jelenítésére, az egyetemen dolgozó 
érdekes emberek, érdeklődésre szá-
mot tartó helyek, kulturális és mű-
vészeti csoportok és szabadidő-
sport-események megismertetésé-
re, népszerűsítésére, hű képet adva 
az Egyetem színes palettájáról. 

Érdemes lesz tehát, reményeink 
szerint, keresned az EGYETEM-et 
a folyosókon és a klubok asztalain, 
a könyvtári olvasótermekben és 
a hökökön - természetesen ingye-
nesen. 

Jó és hasznos olvasást kíván: 

Döbör András 
szerkesztő 

Együtt akarunk egyet" 
Botlik Anikóval, a JATE EHÖK elnökével beszélgettünk 

Botlik Anikó a József Attila Tudományegyetem PhD földrajz szakos I. éves 
hallgatója. Mellesleg a JATE Egyetemi Hallgatói Önkormányzatának 
elnöke. Elfoglalt és fontos ember. Figyelnie kell a JATE összes hallgatójá-
nak jelenlegi problémáira, és arra is, hogy ezeknek az egyetemi polgárok-
nak jobb legyen. S ne csak ezeknek, hanem azoknak is, akik még csak fon-
tolgatják: a Szegedi Tudományegyetem hallgatói lesznek, (folyt. 2. oldal) 


